
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 655
Har Rigspolitiet forud for sin beslutning om at afskaffe motorcykelbetjentenes
mulighed for at benytte politimotorcyklerne til transport til og fra deres bopæl,
analyseret størrelsen på provenuet for fartforseelser, skrevet under netop
denne transport? Og hvorledes agter ministeren at finansiere et eventuelt pro-
venutab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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